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Abstract (en)
Detachable attachment for a skiboot comprising an upper face for contact with the sole of the boot and a convex lower face for contact with the
ground, as well as means for fastening the attachment to the boot, characterised in that the convex lower face (4) has, perpendicular to the upper of
the boot (2), in the position in which the attachment (1) is assembled with the boot (2), a plane surface (9) extending over a major part of the length
of the attachment (1) substantially perpendicular to the axis (A-A) of the said upper. <IMAGE>

Abstract (fr)
Patin amovible pour chaussure de ski comprenant une face supérieure de contact avec la semelle de la chaussure et une face inférieure convexe
de contact avec le sol, ainsi que des moyens de fixation du patin à la chaussure, caractérisé en ce que la face inférieure convexe (4) présente, à
l'aplomb de la tige de la chaussure (2), dans la position assemblée du patin (1) avec la chaussure (2), une surface plane (9) s'étendant sur une
majeure partie de la longueur du patin (1) sensiblement perpendiculairement à l'axe (A-A) de ladite tige.
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